
Reakcija  na  sastanak  u
Banjaluci pretjerana

OHR  i  predstavnici  međunarodne  zajednice  održavaju  mnogo
sastanaka, na mnogo tema, i svako ima pravo da prezentira svoj
stav.

Stoga je nejasno zašto bi sastanak na radnom nivou održan u
Banjaluci 10. siječnja kome su prisustvovali dužnosnici OHR-a
i OSCE-a, kao i predstavnici veleposlanstava SAD, Njemačke,
Francuske i Velike Britanije u BiH bio razlog reakcije koje
smo svjedoci u protekla dva dana u Republici Srpskoj.

OHR smatra da je reakcija koje smo svjedoci u protekla dva
dana pretjerana.

Predstavnici  međunarodne  zajednice  boravili  su  u  Banjaluci
kako bi održali sastanak sa predstavnicima medija i nevladinih
organizacija koje imaju sjedište u Republici Srpskoj. Na ovom
sastanku, predstavnici međunarodne zajednice podvukli su da su
nezavisno i aktivno civilno društvo i mediji kamen temeljac
zdrave demokracije. Prvi zamjenik visokog predstavnika, Raffi
Gregorian, prisustvovao je sastanku u ime OHR-a.
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